

data mining technology more effective and productive?

- 2 - هل أسهمت المنصات التعليمية في زيادة المحتوى التعليمي اللازم لحصول التنبؤ عن مستقبل التعليم من خلال تقنية التنقيب عن البيانات؟
Have educational platforms contributed to increasing the educational content needed to predict the future of education through data mining technology?
- 3 - هل يعتبر استخدام المنصات التعليمية من مقومات الابتكار في التعليم؟
Is the use of educational platforms a component of innovation in education?
- 4 - هل سهلت المنصات التعليمية الدخول للحصص المتزامنة وتنفيذ الأنشطة والواجبات والتدريبات والاختبارات للطلاب خلال فترة الأزمات؟
Did the educational platforms facilitate access to simultaneous classes and the implementation of activities, assignments, exercises, and tests for students during the crisis period?
- 5 - هل توفرت مؤشرات الثقة الكترونيا عند طلب استخدام بياناتك الخاصة أثناء دخول واستخدام المنصات التعليمية؟
Are trust indicators available electronically when requesting the use of your private data while entering and using educational platforms?
- 6 - هل قمت بتأمين جهازك بأنظمة الحماية قبل وأثناء استخدامك للمنصات التعليمية؟
Did you secure your device with security systems before and during your use of educational platforms?